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OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v januarju 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Cvetka Aupič:  
1. Ajdovo zrno je spomenik lokalnega pomena. Lastnica stavbe v Ajdovem zrnu je pridobila 

kulturnovarstvene pogoje za rušenje objekta. Zanima jo ali navedeni pogoji podražijo rušenje 
stavbe, ker le-ta stoji na območju spomenika lokalnega pomena? Ali zaščita območja vpliva na 
ceno rušenja navedene stavbe?  

 
ODGOVOR: 
Objekt na Kolodvorski cesti 8 v Črnomlju, v t.i. Ajdovem zrnu, je s strokovnega vidika zaradi 
zanemarjenosti in opustitve programskih vsebin (prazen objekt) prepoznan kot degradirano območje. 
Zanemarjenost območja je bila večkrat tarča posmeha za Občino Črnomelj ter kritika občanov in 
medijev. Za takšen značaj območja je najbolj ključen objekt Kolodvorska 8, ki se nahaja se na samem 
vstopu v mestno jedro. Neprimerno vzdrževanje, kasneje tudi opustitev vzdrževanja objekta ter 
brezbrižnost lastnika so pripeljali do zelo slabega stanja objekta in s tem tudi slab ugled območja 
Ajdovega zrna. 
Zakonodaja za rušitev objektov nalaga pridobitev gradbenega dovoljenja, kar pomeni tudi pripravo 
ustrezne projektne dokumentacije. Objekt se nahaja na območju kulturnega spomenika, zato je 
potrebno za rušitev objekta pridobiti kulturnovarstvene pogoje. Kot se v kulturnovarstvenih pogojih 
ugotavlja, te je pridobila lastnica objekta 26. 6. 2017, je zelo verjetno, da imata obravnavana stavba 
in sosednja stavba skupno zunanjo nosilno steno. V kolikor se to izkaže kot dejstvo, je potrebno v fazi 
izvajanja rušitvenih del ohranjati del skupne stene in izvesti ustrezna gradbena dela za zaščito oz. 
finalno obdelavo načete stene, zagotoviti je potrebno tudi statično stabilnost vseh sosednjih stavb. 
Pri odstranitvi objekta bodo verjetno največji strošek predstavljala rušitvena dela. Pri izvajanju 
rušitvenih del bo potrebna zaščita območja, delna ali polovična zapora ceste, pred tem še izdelava 
ustreznega elaborata in pridobitev dovoljenja za zaporo državne ceste ter odvoz in deponiranje 
ruševin na za to določene deponije. 
Ker se v Ajdovem zrnu, ob vstopu v mestno jedro, odstrani ključna stavba in s tem načne pozidano 
tkivo se, kot to navajajo kulturnovarstveni pogoji in ker je to za bolj spodoben videz mesta potrebno, 
izdela začasne ukrepe, ki bodo na ustrezen način zapolnil nastalo praznino.  Namreč z rušitvijo stavbe 
se bodo odprli pogledi na notranja neugledna dvorišča ostalih objektov, ki pa niso primerna, da se jih 
izpostavlja v prvi plan mestne vedute, saj gre za poglede z glavne mestne ceste oz. vstopa v mestno 
jedro. 
Poleg navedenega se lokacija nahaja na arheološkem območju mestnega jedra. V kolikor se pri rušitvi 
objekta posega v arheološke plasti, je potrebno pridobiti kulturnovarstvene pogoje in soglasje za 
arheološke raziskave ter angažirati izvajalca za arheološke raziskave, pred tem pa pridobiti soglasje 
Ministrstva za kulturo, ki bo izkopavanja izbranemu izvajalcu tudi dovolilo. Ker ima omenjeni objekt 
kletne prostore, ti se nahajajo pod zemljo oz. v območju arheoloških ostalin, se prej navedenim 
aktivnostim verjetno ne bo mogoče izogniti. 
Sama spomeniška zaščita območja ajdovega zrna še ne pomeni posebnih dodatnih stroškov pri rušitvi 
objekta. Namreč lokacija se nahaja na ključni točki mesta, ob državni cesti in na arheološkem 
območju, kar tudi pomeni dodatne okoliščine tako za pripravo dovoljenj kot tudi izvedbo posegov in 
vzpostavitev primernega videza na lokaciji odstranjenega objekta.  
Primer Kolodvorska cesta 8 je še en primer, ki kaže na to, da je dolgoročno za lastnike starih objektov 
dostikrat cenejše redno vzdrževanje in njihovo ohranjanje kot pa zanemarjanje le-teh in nazadnje 
tudi prevzemanje vseh stroškov odstranitve propadajočega objekta, povzročanje neprimernega 
videza mesta ter nelagodja meščanom in obiskovalcem ob pogledu na zanemarjen prostor. 



V preteklosti je bilo izrečenih dosti besed in kritik na račun slabega videza tega dela mesta, te so v 
glavnem letele na Občino Črnomelj, čeprav je dolžnost vzdrževanja objekta na lastniku nepremičnine. 
Dejstvo je, da je bil objekt nacionaliziran, kasneje lastniku tudi vrnjen vendar ne v tako slabem stanju, 
da bi ga bilo potrebno odstraniti. Pred desetletjem, ko je bil objekt še v relativno statično solidnem 
stanju, je Občina na to lokacijo oz. lastnico objekta usmerila zainteresiranega investitorja  s primerno 
programsko vsebino za obnovo oz. nadomestno gradnjo, vendar lastnica objekta Kolodvorska cesta 8 
za to ni bila zainteresirana. 
 
Odgovor pripravila: mag. Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Branislav Adlešič:  
1. Ob koncu odgovora na vprašanje glede pločnika v Vojni vasi je zapisano, da če bo možno pešpot 

zgraditi drugje, se bo preverilo v sklopu projekta ureditve pokopališča, ki je v pripravi. Podaja 
naslednje pojasnilo in posledično tudi pobudo: V Pastoralnem centru je bil na predstavitvi širitve 
in prenove pokopališča. V projektu je tudi dostop na pokopališče po severni varianti, a v gradivu 
se projektanti ukvarjajo le s samim priključkom na pokopališče, ne pa tudi od kje gre. Kolovoz od 
igrišča do pokopališča je že danes, se pa do tam pride po poti od »pokojne« lipe - prva varianta    
(ni izvedljivo, saj do tam ne bo pločnika) ali pa krožno - druga varianta (po Cikotovi hiši levo in 
potem daljši krog mimo Beronjeve parcele – se pravi prihod iz nasprotne smeri. Smiselno bi bilo:  
začetek druge variante, nato pa preboj proti igrišču in na pokopališče. Ker je zadeva nujna, bi bilo 
nesmiselno čakati realizacijo projekta etapne širitve pokopališča, naj se varianto dostopa začne 
iskati takoj in se morda o tem člani OS seznanimo že na eni prihodnjih sej. 

 
ODGOVOR: 
Kot smo že obrazložili v odgovoru s prejšnje seje, okoli 200 m pločnika v Vojni vasi ni bilo mogoče 
zgraditi, ker za to ni bilo soglasja vseh lastnikov zemljišč, tudi ne pripravljenosti za prodajo 
potrebnega zemljišča za potrebe pločnika. . Druge enostavne rešitve ni, v zemljiškem katastru je v 
celoti vnesena samo pot parc. št. 2463/14 k.o. Loka dolžine 200 m, ki se odcepi v naselju levo proti 
igrišču in severnemu delu pokopališča, žal pa je tudi v tem primeru treba pešačiti 120 m po 
obnovljeni cesti. Ustreznejši nadomestek pločnika bi bila pešpot iz obstoječega pločnika na obvoznici 
Zadružna c. – Vojna vas, po poti parc. št. 2450/7 k.o. Loka, ki pa se žal po polovici poti oz. 130 m 
konča. Nadaljevanje urejanja poti je odvisno od ureditve lastninskih razmerij. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Na vprašanje glede JR v Dragatušu je bil eden izmed odgovorov OU:  »Na sestanku s predstavniki 

KS Dragatuš smo se dogovorili, da občina zagotovi projektno dokumentacijo za celovito obnovo 
700 m lokalne ceste od glavne ceste do konca naselja pri čistilni napravi, ki bo obdelala tudi javno 
razsvetljavo ob tej cesti.« Zanima ga kdaj se to planira? 

 
ODGOVOR: 
Izdelava projektne dokumentacije za rekonstrukcijo lokalne ceste LC 054 050 skozi Dragatuš v dolžini 
700 m je predvidena v letošnjem letu in sicer na postavki 13004 420804 – Projekti. V obrazložitvi NRP 
za obdobje 2018 – 2021 se na tej postavki poleg Dragatuša omenja še Ul. Na pristavah, Grajska ulica 
in druge prometne ureditve v naseljih, kot jih določa CPS – celostna prometna strategija občine 
Črnomelj. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 



2. Glede na odgovor OU na vprašanje o izgradnji javne razsvetljave na Kvasici, na lokaciji, kjer je 
avtobusno postajališče, sprašuje ali te razsvetljave nikoli ne bo možno zgraditi na navedeni 
lokaciji?   

 
ODGOVOR: 
V odgovoru smo navedli, da je v naselju potrebno celovito rešiti prometno ureditev, ki bo zajela tako 
pločnike, prehod za pešce in javno razsvetljavo, zaradi neustrezne lege avtobusnega postajališča, pa 
bo potrebna tudi njegova prestavitev. Za vsak poseg v in ob državni cesti je potrebno soglasje 
Direkcije RS za infrastrukturo, ki zahteva celovit pristop, od potrditve projektne naloge do recenzije 
izdelane projektne dokumentacije. Trenutno se takšna prometna ureditev izvaja v Lokvah, kjer je 
cesta med najbolj obremenjenimi, pripravljamo jo (delno) za Vinico, zaradi kanalizacije pa je aktualna 
še v Dobličah. V letošnjem proračunu ni predvidenih sredstev za projektno dokumentacijo za 
prometno ureditev v Kvasici. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Predlaga, da se na naslednjo sejo OS uvrsti točka glede poimenovanja trga med cerkvijo sv. Petra 

in glasbeno šolo.  
Stanislav Starešinič: 
1. Podaja predlog, da bi poimenovali glasbeno šolo, trg med glasbeno šolo in cerkvijo sv. Petra, trg 

med banko in cerkvijo sv. Petra. Naj se pridobi mnenje širše javnosti. Na občinski svet naj pride 
celovita zadeva oz. celovita rešitev.  

Zdenka Vrtin: 
1. Že ves čas, kar se govori o poimenovanju trga med glasbeno šolo in cerkvijo sv. Petra, prihaja do 

različnih mnenj in razhajanj.  Predlaga, da bi mogoče dali Črnomaljcem možnost, da se odločijo o 
imenu navedenega dela starega mestnega jedra. Naj se glasuje preko spleta in naj Črnomaljčani 
odločijo o tem. Kar bo sprejeto na OS, bo sprejeto na silo.  

Branislav Adlešič: 
1. Se strinja s predlogom Zdenke Vrtin, vendar kar koli bomo občane vprašali, bo odločitev itak na 

OS, o imenu bo glasoval OS. V takšni zasedbi OS bo zadeva težko sprejemljiva. Je že predlagal in 
je morda sprejemljivo poimenovanje po župniku Alojzu Žabkarju. 

Nataša Hudelja: 
1. Žal ji je, da OS ni na dovolj visoki zrelostni ravni, da bi podprl predlog glede poimenovanja trga 

med glasbeno šolo in cerkvijo sv. Petra. Hkrati izraža zadovoljstvo, ker je bil izid pri glasovanju 
izenačen, ker pomeni, da se nas je kar veliko odločilo, da to podpremo, če ne danes, pa enkrat 
drugič.  

 
ODGOVOR: 
Glede na  razpravo na 25. redni seji OS, bo vse predloge potrebno ponovno proučiti in se odločiti ali 
bo točka dnevnega reda na eni izmed prihodnjih sej. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Branislav Adlešič: 
2. Že pred letom dni je predlagal ureditev stopnišča pri OŠ Mirana Jarca, na 14. seji OS je bil podan 

tudi odgovor, da je celovita sanacija predvidena v proračunu 2017. V občilih je bilo zaslediti, da je 
do realizacije že prišlo, zato ga zanima ali je res? Če ni, kdaj se bo naredilo?  

 
ODGOVOR: 
V letu 2017 je bilo izvedeno javno naročilo na katero je prispela le ena ponudba, ki je bila glede na 
zagotovljena sredstva previsoka, zato javno naročilo ni bilo oddano. Z rebalansom proračuna za leto 



2018 so bila sredstva nekoliko povečana, zato je  izveden ponovni javni razpis. Oddaja ponudb na 
javni razpis je predvidena za 6. februarja letos. Po odločitvi o izbiri izvajalca je izvedba predvidena 
najkasneje tri mesece po podpisu pogodbe z izbranim izvajalcem. 
 
Odgovor pripravila: mag. Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
3. Več zaposlenih v SŠ Črnomelj in tudi drugi so opozorili na neprimerno izvedbo »ležečih policajev« 

na Kidričevi cesti, saj z malo večjo hitrostjo spodnji del avtomobila podrsaš po vzpetini. Pred OŠ 
Mirana Jarca so drugačni ležeči policaji, pa vseeno služijo svojemu namenu.  

 
ODGOVOR: 
Trapezne ploščadi za umirjanje prometa na Kidričevi ulici se bile projektirane skladno s tehničnimi 
specifikacijami TSC 03.800: 2009 Naprave in ukrepi za umirjanje prometa. 
Nadzornik je 19. januarja 2018 ob sodelovanju predstavnika izvajalca del natančno preveril izvedbo 
trapeznih grbin in ugotovil, da so izvedene v skladu s TSC. Ploščad trapezne oblike je višine 12 cm (kot 
robnik med cesto in pločnikom), dolžina ploščadi je med 3 in 9 m, naklon klančine pa manj kot 10 %, 
kar ustreza omejitvi hitrosti 30 km/h. Z rekonstrukcijo Kidričeve ulice se dovoljena hitrost ni 
spreminjala, že pred tem je bil postavljen prometni znak za območje omejene hitrosti 30 km/h. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Skupina staršev šoloobveznih otrok Tanče Gore daje pobudo za postavitev avtobusnega 

postajališča na lokaciji, kjer učenci že do sedaj na prostem čakajo na šolski avtobus. Lastnik 
zemljišča 3812 in 3803/1 je pripravljen na Občino Črnomelj brezplačno prenesti del zemljišča 
(max. 8 m2) za potrebe izgradnje pokritega avtobusnega postajališča – levo od spomenika padlim 
v NOB (kot na sliki).  

 
ODGOVOR: 
V proračunu občine Črnomelj za leto 2018 so predvidena sredstva za postavitev treh avtobusnih 
postajališč, in sicer v Starem trgu ob Kolpi, Desincu in Marindolu.  Glede na podan predlog bomo v 
letošnjem letu uredili lastništvo zemljišča. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU.  
 
2. Na delu ceste Tanča Gora – Kvasica z oznako 054141, kjer večkrat na leto pride do zdrsov vozil, 

naj se namesti cestna varnostna ograja (lokacija je razvidna iz priložene slike).  
 
ODGOVOR: 
Za postavitev cestne varnostne ograje in obnovo obrabnega sloja asfalta na lokalni cesti LC 054140 v 
Tanči gori v dolžini 4 m smo že 30. Novembra 2017 pridobili predračun rednega vzdrževalca CGP d.d. 
v višini 18.357,96 EUR z DDV. Računamo, da bo v letošnjem letu možno postaviti vsaj cestno 
varnostno ograjo na nov venec kamnitega zidu, če pa zima ne bo prehuda, bomo s preostankom 
sredstev iz zimskega vzdrževanja sanirali tudi obrabno plast asfalta, da bi preprečili drsenje vozil. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Anica Želježnjak: 
1. Glede na to, da se Vrtec Črnomelj stalno srečuje z nekimi finančnimi težavami, o čemer se piše 

tudi v medijih, jo zanima ali se je kdaj preverjalo če je učinkovito, da ima javni zavod zunanje 
računovodstvo? Po spletnih podatkih jih le-to stane 1769 EUR/mesec. Mogoče bi kaj privarčevali, 
če bi imeli lastno računovodstvo. 



ODGOVOR Vrtca Otona Župančiča Črnomelj je razviden iz PRILOGE št. 1. 
 
Maja Kocjan: 
1. V uvodu točke je županja podala informacijo o številu migrantov v občini Črnomelj v 2017. 

Sprašuje, kje so bili nastanjeni migranti, ki so zaprosili za azil? 
 
ODGOVOR Policijske postaje Črnomelj podajamo v nadaljevanju: 
 
»Spoštovani, 
 
Policijska postaja Črnomelj je v letu 2017 obravnavala 13 ilegalnih migrantov, ki so zaprosili za mednarodno 
zaščito (azil). Vse osebe so bile, po končanih postopkih policije, odpeljane v Azilni dom v Ljubljano, v nadaljnji 
postopek mednarodne zaščite. 
 
S spoštovanjem, 
 
Peter Vipavec 
pomočnik komandirja 
policijski inšpektor specialist II« 
 
2. S strani več članov je bilo na IO SDS podano več pripomb oz. pobud glede območij spomeniška 

varstva. Občina je objavila javno naznanilo o javni obravnavi predlogov za razglasitev kulturnih 
spomenikov lokalnega pomena na območju občine Črnomelj. Npr. Okljuk je sedaj zajet pod 
spomeniškim varstvom. Pobuda je, da se pod spomeniško varstvo ne vključi raznorazne vasi, 
območja - kot npr. Okljuk.  
 

ODGOVOR: 
Vprašanje je zastavljeno nejasno. Da bi se lahko podalo konkreten odgovor, je nujno postaviti 
konkretno vprašanje. Območje »okljuk« v Črnomlju ni naselje oz. vas, ampak arheološko območje na 
nasprotni strani mestnega jedra. Načeloma naselja oz. vasi niso zajete v območja spomenikov, razen 
določene izjeme sovpadajo z vplivnimi območji. Po sedaj veljavnem občinskem Odloku o Krajinskem 
parku Kolpa je od naselij le Stari trg zaradi kakovostnih značilnosti naselja razglašen za urbanistični 
spomenik. Po prenehanju veljavnosti omenjenega odloka se status spomenika ukine in ostane zgolj 
status kulturne dediščine, sicer pa pogoji za poseganje v prostor vseeno zahtevajo predhodne 
kulturnovarstvene pogoje in soglasja. 
Največkrat se v javnosti napačno razume pomen ali status spomenika. Stroka predvsem zaradi 
kvalitet določene dediščine predlaga spremembo statusa iz dediščine v spomenik lokalnega pomena. 
Razglasitev za spomenik pomeni tudi priznanje dosežkom našim prednikom, ki so dediščino ustvarili. 
Spomeniki in dediščina so ključni elementi za identiteto nekega območja in njegovih prebivalcev, 
posameznikov kot tudi naroda. Z dediščino se je mogoče poistovetiti in biti na njo ponosen, saj je 
odraz kulture, znanj in spretnosti prednikov, ki so na nekem območju bivali, ga kultivirali in s tem 
razvijali. Negativna konotacija dediščine izhaja predvsem iz nepoznavanja in neznanja, kar večkrat 
pripelje do nasprotovanja pri razglasitvi spomenikov. Z neupravičenim nasprotovanjem in celo tudi 
preprečevanjem ohranjanja dediščine pa se dela krivica tudi rodovom, ki prihajajo za nami. Brez 
ohranjene materialne dediščine ti ne bodo povezani s koreninami svojih prednikov. Od 
»ukoreninjenosti« je tudi odvisna posameznikova kot tudi narodova samozavest in navezanost na 
domači kraj. Ne ohranjanje dediščine tudi pomeni prekinjanje kontinuitete kulture določenega 
območja. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 



3. Pridružuje se razpravi Branislava Adlešiča glede ležečih policajev na Kidričevi ulici v Črnomlju. 
Tudi s strani prebivalcev Loke je prišla pripomba na previsoke ležeče policaje, uničiš avto, če se 
voziš 5 km/h oz. imaš malo nižji avto. 

 
ODGOVOR je podan pri 3. vprašanju Branislava Adlešiča. 
 
Janez Perušič:  
1. Vaščani vasi Mali Nerajec prosijo Občino Črnomelj za postavitev obcestnega ogledala: Ogledalo je 

zelo potrebno. Če prihajamo iz vasi, je vidljivost pri prečkanju ali vklapljanju na regionalno cesto 
Črnomelj – Vinica v smeri Črnomlja zelo otežena zaradi brežine. Večinoma priključek uporabljamo 
za kmetijske namene, saj imamo vaščani vse kmetijske površine na drugi strani regionalne ceste. 
Še posebej nevarno je prečkanje cestišča s počasnimi vozili (traktor, kosilnica). Vemo pa tudi, da 
se v poletnih mesecih še poveča promet na tem območju.  

 
ODGOVOR: 
Ker gre za postavitev cestnega ogledala ob državni cesti smo posredovali pobudo/željo krajanov na 
DRSI, da nam dajo svoje mnenje. Odgovora še nismo prejeli. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 

Zdenka Novak: 
1. Izrazila je pohvalo glede gradnje dodatnih krakov vodovoda na območju Stražnjega Vrha. Kako in 

kdaj se bodo dela nadaljevanja? 
 
ODGOVOR: 
Na Višinskem vodovodu Grič – Stražnji Vrh – Rodine so projektirani a še neizvedeni vodovodi v dolžini 
okoli 4,1 km. Za leto 2018 je predvidena izgradnja sekundarnega vodovoda (krak 14, dolžina 540 m), 
ki poteka mimo h. št. 57 (Petric) do h. št. 3c (Šober). Gradbeno dovoljenje je bilo pridobljeno avgusta 
2017. Nadaljevanje izgradnje vodovoda je odvisno od razpoložljivih sredstev v proračunih naslednjih 
let, v prvi vrsti pa od urejenih služnosti, daj brez tega ni mogoče pridobiti gradbenega dovoljenja. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Eko sklad je objavil javni poziv za nepovratne finančne spodbude za polnilne postaje za električna 

vozila v zavarovanih območjih narave in območij Natura 2000. Pravico do nepovratne finančne 
spodbude za nakup novih polnilnih postaj lahko pridobi občina vlagateljica, ki ima delež ozemlja 
na območjih Natura 2000 oz. delež ozemlja na zavarovanih območjih. V KP Kolpa imamo 
električna vozila, zato je zadeva nujna, mrežo polnilnih postaj je potrebno razširiti. Tri polnilne 
postaje bo postavil KP Kolpa, vendar to ni dovolj. 

Maja Kocjan: 
1. Tudi lastniki Okrepčevalnice Pr Butalcih si želijo in so že podali pobudo, da se na njihovi lokaciji 

postavi polnilna postaja za električna vozila.   
 
ODGOVOR:  
Državna strategija Republike Slovenije  do leta 2030 predvideva 200.000 električnih vozil - EV. 
Podobne strategije so sprejele tudi druge evropske države. Trenutni rezultati kažejo, da imajo takšne 
optimistične napovedi tudi realno osnovo. Zaradi različnih nivojev življenjskih standardov se zdijo ti 
cilji ponekod dosegljivi prej drugod kasneje. Država z največ registriranimi EV v Evropi je Norveška, 
kjer je delež električnih avtomobilov med novimi avtomobili v letu 2017 znašal že 39 %, samo v 
decembru pa že 52 %. V Sloveniji imamo trenutno registriranih cca. 700 – 800 električnih 



avtomobilov. Temu trendu bi moral slediti tudi razvoj podporne infrastrukture, tudi na območju naše 
občine.  
 
Prioritetni cilj do leta 2018, ki si ga je Občina s sprejemom Celostne prometne strategije v maju 2017 
zadala, je s postavitvijo ene polnilne postaje za električna vozila bil izpolnjen. To pa ne pomeni, da si 
ne bi želeli postaviti še kakšno polnilnico za EV.   Zaradi omejenih proračunskih sredstev  si 
prizadevamo najti finančno kar najugodnejše rešitve.  100% financiranje s strani Eko sklada se nanaša 
le na nakup polnilne naprave brez DDV, medtem ko stroški vzpostavitve priključnega odjemnega 
mesta s priključno takso, stroški gradbenih del, ureditve parkirišč za dve vozili, talne označbe in 
prometne signalizacije predstavlja stroške, ki jih je potrebno pokriti iz lastnih sredstev. Le-ti pa 
predstavljajo od 2/3 do 3/4 celotne vrednosti funkcionalnega polnilnega mesta.  
Pri načrtovanju lokacij bo potrebno slediti napotkom stroke, ki kažejo na to, da je smotrno postaviti 
počasne polnilne postaje 3,7 ali 7,4 kW, ki ne terjajo znatnih investicijskih in obratovalnih stroškov, 
na lokacijah spalnih naselij ali službenih parkirišč, z daljšim časom polnjenja (od 3 do 12 ur).  
Srednje hitre polnilne postaje (AC), imenovane tudi standardne polnilnice z močjo do 22 kW je 
smotrno postaviti v mestnih središčih in na lokacijah kjer se uporabniki zadržijo le nekaj ur, s krajšim 
časom polnjenja (od 1 do 3 ur). Hitre polnilne postaje (DC), z močjo do 50 kW pa je smotrno postaviti 
na lokacijah avtocest za potrebe premagovanja daljših razdalj in na lokacijah intenzivnejših 
uporabnikov kot so taksi in logistične službe ipd, s kratkim časom polnjenja (cca 30 minut). 
Občina Črnomelj je prejela tudi nekaj individualnih pobud za vzpostavitev polnilnih postaj za EV, med 
njimi pa ni bilo pobude Okrepčevalnice pri Butalcih. Zavedamo se, da se z namestitvijo polnilnic za EV 
poveča tudi turistična vidnost naše občine in so le-te pomembne tudi z vidika razvoja turizma, ki mu v 
občini Črnomelj posvečamo posebno pozornost. Na vse pobude smo podali tudi ustrezne odgovore. 
Glede na zgoraj navedene napotke stroke smo vsem predlagali, da razmislijo o vzpostavitvi počasne 
polnilne postaje 3,7 ali 7,4 kW, ki ne terjajo znatnih investicijskih in obratovalnih stroškov, v lastni 
režiji.  
 
Odgovor pripravil: Božidar Brajkovič, OU. 
 
Franc Ivanušič (vprašanje iz 24. seje OS): 
4. Potožil se mu je občan z 38 leti delovne dobe, sam si je doplačal plačal štiri leta. Sedaj prejema 372 
eur pokojnine. To je žalostno za nas in celo državo. Po drugi strani pa se toliko denarja porabi za tiste, 
ki ne delajo. Je možno, da občina oz. OS vpliva na nekoga, da se take zadeve odpravijo?  
 
ODGOVOR  Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti je razviden iz         
PRILOGE št. 2. 
 
 


















